
Klubbens lokaler i Chr. Michelsens gate 4, 22.01.2019 
 
Årsmøte 2019 -  dagsorden 
 
1) Åpning av møtet og godkjennelse av stemmeberettigede 
 
2) Valg av møteleder, referent og protokollunderskriver 
 
3) Godkjenning av innkalling og dagsorden 
 
4) Innkomne forslag 
 
5) Behandle forslag og saker 
 
6) Godkjenning av årsberetning og årsregnskap 
 
7) Fastsette medlemskontingent og vedta budsjett 
 
8) Valg 
 
 
1) Åpning av møtet og godkjennelse av stemmeberettigede 
##  stemmeberettigede til stede ved starten av møtet: 
 
 

 Navn Stemmeberettiget 

1 Svein Warberg 1 

2 Harald Fuglseth 1 

3 Svein Erik Kringstad 1 

4 Tony Myrmellom 1 

5 Ørjan Flatseth 1 

6 Einar Skarsbø 1 

7 Morten Tønsager 1 

8 Paul Amundsen 0 

9 Sigurd Tjelmeland 1 

 
 
2) Valg av møteleder, referent og protokollunderskriver 
Valg av møteleder:  Tony Myrmellom 
Referent og protokollunderskriver : Svein Erik Kringstad og Harald Fuglseth  
 
 
3) Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Det ble varslet om årsmøtet i desember, og på klubbsidene i januar.. 
Dette ble godkjent. 
 
Under pkt. 4 Innkomne forslag: 
a) Turneringssystem 



Klubben beholder Konrad systemet som grunnoppsett. Etter forslag fra Svein om Berger-system ble det 
avstemning med 5 mot 3 for å beholde Konrad enn så lenge. (Berger er mer forutsigbar og ingen 
risikerer å stå over en runde hvis alle melder fra om forfall. Konrad gjør det enklere å for nye og gamle 
og komme inn midtveis i turneringen. Vi viser til mer info på klubbsidene i menyen under Regler og Om 
Konrad ).  
 
Under pkt. 5: 
a)  Terminliste/spilleplan 
Langsjakk begynner 29. januar og holder på gjennom februar, mars og april med ca. 9 runder, avhengig 
av antall deltakere. Styret vurderer å utvide langsjakksesongen. 
 
Torsdagssjakk kl.1900 reduseres til en gang pr. måned, dvs. hver første torsdag hver måned 
Første gang i 2019 blir torsdag 5.februar 
 
 
 
b) Tidskontroller  
Turneringene benytter 15m+10s for hurtigsjakk, og 90m/40trekk+30m for resten i langsjakk 
 
c) Deltagere til langsjakken 
Innbetaling av medlemskontingent må gjøres i forkant av deltagelsen i langsjakken 
 
d) Deltagelse i seriesjakken 2019 
Klubben deltar videre i Vestlandsserien 
 
e) Annet – ekstraordinære inntekter 
Inntekter fra aktiviteter som kursoppdrag og lignende deles 50/50 mellom den som genererer inntektene 
og det som tilfaller klubbkassen 
 
 
Under pkt. 6: 
Årsmelding 

● Hjemmesidene er holdt oppdatert med det som skjer i klubben. Tilbakemeldinger fra sjakkmiljøet 
i Bergen er at nettsidene til Løperen er et eksempel på hvordan moderne klubbsider bør være 

● Klubben har deltatt i Vestlandsserien, med en solid 4.plassering i sin gruppe 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
● Det har blitt spilt åtte lynsjakkturneringer gjennom året 
● Vår- og høstturneringene ble gjennomført – Tony Myrmellom og Ørjan Flatseth ble vinnere i 

2018 
 

 Hurtigsjakk 27.nov Ørjan Flatseth Reidar Lier Einar Skarsbø 
 Høstturneringen Ørjan Flatseth Reidar Lier Morten Tønsager 

 Hurtigsjakk 
18.sept Tony Myrmellom Paul Sigve 

Amundsen Svein E. Kringstad 

 Hurtigsjakk 
11.sept Tony Myrmellom Harald Fuglseth Ørjan Flatseth 

 Hurtigsjakk 4.sept Tony Myrmellom Atle Danielsen Ørjan Flatseth 



 Hurtigsjakk 
24.april 

Ørjan Flatseth og Svein 
Warberg [Delt førsteplass] Morten Tønsager 

 Hurtigsjakk 
17.april Ørjan Flatseth Harald Fuglseth Reidar Lier 

 Hurtigsjakk 
10.april Tony Myrmellom Ørjan Flatseth Reidar Lier 

 Vårturneringen Tony Myrmellom Svein Warberg Per Reidar 
Nappen 

 Hurtigsjakk 9.jan Per Reidar Nappen Ørjan Flatseth Morten Tønsager 
 
 

● Sommersjakken ble avholdt som vanlig. Denne gangen på Horisont, og ble en fin opplevelse 
● Tobben oppdaterte klubbens historie, før han flyttet og måtte trekke seg tilbake som aktivt 

medlem 
● Styret har økt aktivitetene for spillerutvikling med temakvelder annenhver torsdag 
● Styret har hatt tre styremøter siden sist årsmøte 
● Styret har avdekket og anmeldt forsøk på økonomisk svindel 
● Tre styremedlemmer har blitt kurset til FIDE klubbdommernivå 
● Økonomien er god – klubben går med overskudd, mye grunnet nye inntekter fra Grasrotandelen. 

Totalt sett er det overskudd på 4.200 og en beholdning på 21.000. Regnskapet leveres til revisor 
for endelig godkjenning. 

● Styret planlegger eksterne seminarer fra våren 2019 
 

 
Under pkt. 8: 
Styret foreslår sittende styre, pluss nytt medlem (Sigurd Tjelmeland) til nytt styre 
Tony ønsker ikke å stille til gjenvalg av private grunner 
 
Styret foreslår Svein Warberg og Einar Skarsbø til valgkomité 
Styret foreslår Rolf Kalvø som revisor 
 
GODKJENT av årsmøtet. 

 
 
 
 
 

 


